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Írásbeli kérdés
Dr. Kövér László
az Országgyű lés elnöke

Helyben

Tisztelt Elnök Úr!

Az egyes házszabályi rendelkezésekr ől szóló 46/1994 . (IX. 30.) OGY határozat 91 .§-a alapján kér-
dést kívánok feltenni

Németh Lászlón é
nemzeti fejlesztési miniszterasszonyna k

„Mikor, milyen módon tervez tájékoztatást adni az atomer őmű-bővítés folyamatáról, eredmé-
nyeirő l?”

címmel.

Kérdésemre írásbeli választ kérek a Miniszter Asszonytól, azért tő le, mert e tárgykörben a Kormány
tagjai közül ő az illetékes .

Tisztelt Miniszter Asszony !

Ön az Országgyűlés Gazdasági és informatikai bizottságának 2013 . március 11-i ülésén a Paksi
Atomerőmű bővítésével kapcsolatban a következő kijelentéseket tette :

[ . . .]az előkészítési munkafolyamatosan zajlile semmiféle döntés az ügyben nem született . Természe-

tesen ha úgy ítéljük meg, hogy az előkészítés minden fázisán túljutottunk és minden kérdésre a meg-

felelő választ már meg fogjuk tudni adni, akkor egyrészt erről tájékoztatást fogunk nyújtani, másrész t

meghozzuk a megfelelődöntéseket. "

Ezzel összefüggésben Magyarország Alaptörvénye (2011 . április 25.) 7. cikkében biztosított jogom-
mal élve az egyes házszabályi rendelkezésekr ő l szóló 46/1994 . (IX. 30.) OGY határozat 91 . §-a alap-
ján az alábbi kérdéseket intézem Önhöz :

1. Mikor, milyen táj ékoztatásraszámíthatunk az atomerőmű-bővítés folyamatával, ered-
ményeivel kapcsolatban ?

2. Pontosan mit értett „megfelelő döntések” meghozatala alatt?



3. E döntések meghozatala előtt tervez-e az Országgyűlésnek tájékoztatást nyújtani a z

előkészítés eredményeirő l?

4. E döntések meghozatala előtt milyen politikai és szakmai egyeztetéseket tervez lefoly-

tatni?

Tisztelettel várom válaszát !

Budapest, 2013 . március 18 .

Dr. Józsa István

országgyűlési képviselő
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